
 עמל(  -קבוץ ניר דוד )תל 

 1-016500-57אגודה חקלאית שיתופית בע"מ מס' 

 

 24-3 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 1/24/24מועד: 

 18:00בשעה  הישיבה נפתחה 

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר 

, שמואליק שריקי,  מאיה ארטל   אלון רב טל , , אלדד סברנסקי, מירי דגן, שחר גורן,   נוכחים:   

 לביא  יואב להב 

 )החלמה מהירה לכולכם(  נוהר, טל דגני, שירי פירדמן  חסרים:

 אלהרונן   מוזמנים קבועים: 

 ענבר דותן )דיווח על חד"א במסגרת דיוני התקציב(   משתתפים נוספים :

 סדר יום: 

 2024אישור תקציב  .1

 דיווח בנושא מתעכבי בניה .2

 החלטות: 
 

 עם השינויים שהוכנסו בו ובהם:  התקציב המתוקן  מאושר פה אחד .1
 

 אש"ח בסעיף השתתפות תיירות בשימוש אורחיהם בנכסי הקיבוץ.  280ספת תו
 הגדרת הסכום לענף התיירות בלבד. –אפשרות א'  -
שינוי מפתח חלוקת התשלומים בין כל הענפים )כולל דגת   –אפשרו ב'  -

 . יסוכם עם היו"ר הכלכלי  הארץ(.
 

 אש"ח.  19  –: עסקים תוספת   3%הצמדת תשלום מוניציפאלי למדד  
 .אש"ח 67 –חברים ותושבים תוספת                                                        

 שימושים: 

 אש"ח בהתחשב בחזרת בית התרבות לפעילות.   10צמצום  –תקציב תרבות 
 אש"ח.   7צמצום   –תקציב ביטחון 

 אש"ח.   6תקציב משחקייה צמצום 
מנהל הקהילה מתבקש להגיש לעיון המזכירות דו"ח רבעוני של   –בנוסף 

 תוכנית מול ביצוע אחרי דיון בהנהלת קהילה. 
ברכות ותודות לענבר דותן על אופן ניהול והובלת חד"א בתנאים קשים ועם  

 חזון ונחישות להמשך. 
 פעילות חד"א כולל התוכנית השנתית הכוללת קבוצות מאושרת! 

 

נמסר דיווח על פגישה עם מתעכבי בניה שהתקיימה במוצ"ש האחרון. ניתנה  .2
הצעה לזרוז   10/2/24למתעכבים הזדמנות להניח בפני המזכירות עד ה  



הבניה ומחוייבות הבונים. נראה מהפגישה שעצם הכוונה למהלך דרסטי  
 בנושא, מקדמת את מרביתם בכיוון הנכון.  

 
 לביא רשם: 


